
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stránske 

zo dňa   27.09.2024 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomní:  JUDr.Lenka Gallová,  

    

Overovatelia:  Mgr. Igor Bolibruch 

   Miroslav Tomaník   

    

   

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Úprava rozpočtu obce. 

5. Návrh VZN o určení názvov ulíc v obci Stránske. 

6. Návrh na podanie žiadosti z Fondu na podporu športu – ihrisko pri ZŠ Stránske.  

7. Informácia o odpadovom hospodárstve na rok 2025 a príprava VZN.  

8. Rôzne. 

9. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných poslancov, konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné.  

 

 

K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Vieru Majerčíkovú pracovníčku Obce Stránske. Za overovateľov zá-

pisnice určil poslancov  Obecného zastupiteľstva Mgr. Igora Bolibrucha  a Miroslava Tomaníka. 

 

 

Uznesenie č.48/2024 

OZ berie na vedomie určenie zapisovateľa, pracovníčku Obecného úradu Vieru Majerčíkovú 

a overovateľov zápisnice Mgr. Igora Bolibrucha a Miroslava Tomaníka. 

 

Hlasovanie: 

Za 5 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík,  

Mgr. Igor Bolibruch, Jana Škorvánková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



Neprítomní 2 JUDr. Lenka Gallová, Mgr.Július Nguyen 

 

Doplnenie programu o vodozádržné opatrenia v obci.  

 

Hlasovanie: 

Za 5 Ing. Zuzana Tomaníková, Jozef Majerčík, ,  

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Jana Škorvánková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 JUDr. Lenka Gallová, Mgr. Július Nguyen 

 

Uznesenie č. 49/2024 

OZ schvaľuje doplnenie programu o bod – vodozádržné opatrenia v obci.  

 

K bodu č. 3 

Kontrola uznesení 

 

- Oboznámenie s postupom na vysporiadanie cesty  v lokalite Bórie  

a s postupom vysporiadania cesty na Záhumní    - v riešení 

- Organizačné zabezpečenie hodov     - schválené 

- VZN o určení názvov ulíc      - v riešení 

- Zakúpenie robota pre ŠJ      - schválené 

- Výberové konanie na riaditeľku MŠ-oboznámenie   - ukončené 

- Príspevok na zrúcaninu gotického kostola Stránske   - neschválené 

- Otváracie hodiny – multifunkčné ihrisko    - schválené 

- Príprava VZN na rk 2025 – zber a uskladnenie KO   - v riešení    

-   

Uznesenie č. 50/2024 

OZ berie na vedomie kontrolu uznesení OZ zo dňa 09.08.2024 prednesenú starostom obce. 

 

Hlasovanie: 

Za 5 Ing. Zuzana Tomaníková, Jozef Majerčík, ,  

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Jana Škorvánková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 JUDr. Lenka Gallová, Mgr. Július Nguyen 

 

 

K bodu č. 4 

Úprava rozpočtu obce. 

 

Materiál bol zaslaný poslancom od učtovníčky obce p. Kolárovej. 

Úprava sa týka:  

- dotácia na asistenta učiteľa, pedagogického asistenta a príspevku na stravu. 

 

Mgr.Bolibruch Igor: 

- Tieto dotácie sú automatické? 

 

Starosta: 

- Vždy na začiatku školského roka riaditeľka ZŠ požiada o tieto miesta pedagogických 

asistentov a po schválení sú nám pridelené financie, ktoré sú účelové. 



 

Uznesenie č. 51/2024 

OZ schvaľuje úpravu rozpočtu obce.  

 

Hlasovanie: 

Za 5 Ing. Zuzana Tomaníková,Jozef Majerčík, Mgr. Igor Bolibruch, 

Miroslav Tomaník, , Jana Škorvánková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 JUDr. Lenka Gallová, Mgr. Július Nguyen  

 

O 18.25 hod. Prišiel poslanec Mgr. Július Nguyen. 

 

K bodu č. 5 

Návrh VZN o určení názvov ulíc v obci Stránske.  

 

p.Janka Škorvánková: 

- všetkým poslancom do mailov poslať názvy ulíc.  

 

Uznesenie č. 52/2024 

OZ odročuje schválenie VZN o určení názvov ulíc, doporučuje starostovi zaslať názvy ulíc 

poslancom.  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Jana Škorvánková, Jozef Majerčík, 

 Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Mgr. Július Nguyen 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr.Lenka Gallová,  

 

K bodu č. 6 

Návrh na podanie žiadosti z Fondu na podporu športu – ihrisko pri ZŠ. 

 

Celkové finančné náklady – 150 000 tisíc EUR, pri úspešnosti je tam 25% spoluúčasť. 

 

Mgr. Igor Bolibruch: 

- Do ihriska sme chceli investovať cca 40 000 tisíc EUR, riešilo sa to v minulosti a boli 

sme za to, aby sme mali riadne ihrisko a nie každé 4 roky aby sa opravovalo. 

 

Uznesenie č. 53/2024 

OZ súhlasí s možnosťou podania žiadosti z Fondu na podporu športu na rekonštrukciu 

ihriska v areáli ZŠ, požaduje: 

- Dopracovanie 

- Spracovanie žiadosti prostredníctvom MAS Rajecká dolina 

- Zabezpečiť VO na uvedenú zákazku 

- Spoluúčasť vo výške 25% nákladov.   

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Jana Škorvánková, Jozef Majerčík, 

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Mgr. Július Nguyen 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



Neprítomní 1 JUDr. Lenka Gallová,  

 

K bodu č. 7 

Informácia  o odpadovom hospodárstve na rok 2025 a príprava VZN.  

 

Starosta: 

- Zdraženie bolo hlavne s prácami naviac – nepredvídané náklady s odstrelom skaly. 

Stavba bola dokončená do konca júla 2024, kolaudačné rozhodnutie bolo 6.9.2024, 

k vydaniu je potrebný prevod pozemkov z SPF – momentálne tento proces prebieha 

a v najbližších dňoch sa očakáva podpis zmluvy od SPF. Reálny predpoklad vydania 

K.R. je  do polovice novembra 2024. 

- Starosta  ďalej informoval o zmene spôsobu overovania vysýpania nádob a to, že ná-

doby budú snímané vážiacim zariadením a môžeme prejsť na množstevný zber odpadu. 

Návrh poplatkov na rok by bol vo výške 23,00 EUR, to je základný poplatok, ktorý by 

sa vyúčtoval na konci roka, podľa vývozu nádob. Zber ostatných komodít by ostal tak 

ako doteraz. Návrh VZN bude zaslaný k pripomienkovaniu do konca októbra 2024 a po-

tom  aj zverejnený na webe obce. 

 

Mgr. Július Nguyen: 

- Prečo sa neukladá odpad na skládku? 

Starosta: 

- Je potrebné vysporiadanie pozemkov a to hlavne s SPF. Čaká sa na podpísanie zmluvy. 

 

Uznesenie č. 54/2024 

OZ berie na vedomie informáciu o odpadovom hospodárstve na  rok 2025 a prípravu VZN.  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková, Jana Škorvánková, Jozef Majerčík,  

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Mgr. Július Nguyen  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Lenka Gallová, 

 

 

K bodu č. 8 

Vodozádržné opatrenia v obci Stránske.   

 

Miroslav Tomaník: 

- Pri návalových dažďoch sa dvíha tok potoka a vylieva sa pri mostoch a to hlavne pri p. 

Jánovi Vráblovi. Boli by dobré vodozádržné opatrenia v časti Rybníky. 

Jozef Majerčík 

- Aby sa potok nevylieval, bolo by potrebné odbágrovanie úsekov v kritických mies-

tach, hlavne pod mostami a aj z každej strany mosta. 

Starosta: 

- Na týchto miestach to nie je možné realizovať, nakoľko je tam vysoké napätie a silný 

tlak plynu, je to ochranné pásmo. 

  

Uznesenie č. 55/2024 

OZ berie na vedomie podané informácie k vodozádržným opatreniam , požaduje, aby obec 

zabezpečila od vodohospodárskeho podniku  odbágrovanie potoka v kritických miestach, 

ktoré vytápajú obec.  



 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Jana Škorvánková, Jozef Majerčík, 

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, Mgr. Július Nguyen 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Lenka Gallová, 

 

 

K bodu č. 9 

Rôzne. 

  

Starosta: 

- Žltá farba medzi oknami na budove obecného úradu bude premaľovaná, do budúcna sa bude 

riešiť aj hlavný vstup do obecného úradu. 

 

Mgr. Igor Bolibruch: 

- Navrhujem začatie sledovania vyvážania žúmp z rodinných domov, požadujem, či by bolo 

možné  pripraviť materiál o počte R.D, ktoré majú žumpy, ČOV a ktoré sú pripojené na ka-

nalizáciu. 

Starosta: 

- Zo zákona musí obec  kontrolovať, či občania majú zabezpečený vývoz žúmp. 

 

Janka Škorvánková 

- Riešiť občana, ktorý vypúšťa nečistoty do rieky. 

 

Starosta : 

- Posedenie s dôchodcami 22.10.2024 

- Poskytnutie priestorov pre divadelníkov z Kamennej Poruby, nakoľko sa im prerába Kultúrny 

dom. 

 

 

Uznesenie č. 56/2024 

OZ berie na vedomie informácie  a požiadavky vznesené v rôznom. Podľa možností požaduje 

OZ riešiť uvedené pripomienky a požiadavky. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Mgr. Július Nguyen, Jozef Majerčík, 

Mgr. Igor Bolibruch, Miroslav Tomaník, J. Škorvánková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Lenka Gallová 

 

 

Ďalšie  pripomienky nemal nikto z prítomných poslancov, starosta ukončil zasadnutie OZ.  

 

Stránske dňa:  27.9.2024 

 

 

 
         Jaroslav Mitaš 

          starosta obce 



 

 

 

 

 

Zapísala:                     Viera Majerčíková  .............................................. 

 

 

 

 

Overovatelia :            Mgr. Igor Bolibruch  ............................................. 

   

 

 

 

   Miroslav  Tomaník  .............................................. 

 

 

 

 

 


